
Kankaistenjärven suojeluyhdistys ry                      Pöytäkirja 2/2014

Hallituksen kokous

Aika              6.2.2014 klo 17

Paikka          Rauhankatu 18 A 11, Kallasmaa

Läsnä            puh.joht. Rauno Kattelus, Risto Saari, Pekka Honkala,  Kari Muje, Kirsti Parikka, Juha

                      Kallasmaa,  Pekka Saares  ja Kalervo Salo 

               

1 . Puheenjohtaja Rauno Kattelus avasi kokouksen.                          

2 .                    Läsnäolijat todettiin, poissa oli Jarmo Holma.  Avaaja  toimi 

                        puheenjohtajana ja Kirsti Parikka sihteerinä.

3 .                    Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4 .                    Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

5 . Edellisen kokouksen pöytäkirja 1 /2014 hyväksyttiin.

6 . Suojeluyhdistyksen talous

- Kankaistenjärven perusselvityshankkeen loppurahat 4716,16 € tulivat ja Pro Agrian

                         luusuan vaakituslasku 1612 € ja Kokemäenjoen vesistön vesiensuojeluyhdistyksen 

                         vesinäytelasku 2113,65 € on maksettu sekä  konsultti Hannu Majurin lasku 2400 €. 

Yhdistyksen tilillä on 482,18 €. Pekka Honkalan velkaa on lyhennetty 1000 €.

- Kankaistenjärvi kuntoon 2013-2014 hanketukipäätös saatu 29.10.2013.   

7.                    Keskusteltiin  sh-tilin avaamisesta, koska pohjakassan vaje on jatkuva ongelma. 

Hallitus päätti, että sh-tiliä ei avata, vaan hallituksen jäsenet  lainaavat  yhdistykselle

varoja projektin hoitamiseksi.

8.                    Kankaistenjärven perusselvityshankkeen 2012-2013 loppuraportti on valmis, maksut 

on saatu ja hanke on päätöksessä.

9.                     Vuoden 2013 tilinpäätöksen valmistelu

-  toimintakertomus hyväksyttiin, mutta  taloudenhoitaja tekee vielä selvityksen



   yhdistyksen taloudesta

10 . Vuoden 2014 toimintasuunnitelma

- Pekka Honkala laatii suunnitelman luonnoksen seuraavaan kokoukseen

- tapahtumatyöryhmä kehittelee omaa kesätapahtumaa arpajaisineen, elokuun

 pimenevän illan tulineen jne.

11. Tiedote 1/ 2014 laadinta, sisältö ja jäsenmaksujen laskutus

- sihteeri ja Pekka Honkala laativat jäsenkirjeen  viikolla seitsemän ja se  postitetaan

 niin, että jäsenmaksun eräpäivä on 31.3.2014. 

12. Jäsenkirjeessä tiedotetaan jäsenille viime vuoden toiminnasta ja vedenpinnan

 ennallistamisesta. 

13. Suojeluyhdistyksen jäsenrekisterin pitäjäksi, jäsensihteeriksi valittiin Risto Saari.

14. Lausunnon  hankkiminen Hämeen ELY- keskukselta

- hallitus päätti jättää patosuunnitelman Hämeen ELY- keskukselle lupaharkintaa 

varten, jotta järven vedenpinnan korkeusvaihtelut saadaan mahdollisimman 

vähäisiksi

- maanomistajilta ja osakaskunnalta on jo saatu suostumukset 

- Kankaisten osakaskunta on suostunut padon valmistuttua ottamaan sen 

omistukseensa ja huolehtimaan sen ylläpidosta 

15. Patohankkeen esittely

- patohankeen suunnittelutehtävän antoi vuosikokous kesällä 2013

- syksyllä tehtiin suunnitelma padon korjaamiseksi, se valmistui vuoden lopulla

- 22.10.13 pidettiin katselmus padolla ja konsultti Hannu Majuri teki selvitystyön

- patotoimikunta on kokoontunut kaksi kertaa

- urakoitsijoiden kanssa on pidetty palavereita

- rahoitusta on saatu Vanajavesikeskukselta 2500 € ja Hämeenlinnan kalastusalueelta 

1500 €. Luonnonsuojeluyhdistyksen rahastolta on anottu 1500 €, mutta sen saanti 

selviää helmikuussa. Hämeen  ELY- keskukselta on anottu  6000 €, mutta

 rahoituspäätös saadaan ensi kesänä. 



16. Vesinäytteiden tulosten analysointia

- Kari Muje oli analysoinut tuloksia, niistä keskusteltiin 

- Vanajavesikeskukselta kysytään veden virtaamamittaria lainaksi ja opastusta 

virtaamien omatoimiseksi määrittämiseksi.

17. Liitteellä heinäkuussa 2013 koekalastuksen yhteydessä tutkittujen 

 Kankaistenjärven kalojen raskasmetalli - ja säteilytuloksia.

18. UPM:n toimenpiteitä Heinämäenojalla

- Ympäristöpäällikkö Sami Oksa on tiedottanut toimenpiteistä. Talvella 2013 puusta 

ja suodatinkankaasta tehdyt pohjapadot vahvistetaan kiviaineksella. Tavoitteena on

 tukkia veden kulku ja vahvistaa pohjapatoja. Alemmalla pohjapadolla maa-aines 

laitetaan V-muotoon padon päätyjen mahdollisen syöpymisen estämiseksi. Lisäksi 

tehdään kaksi uutta pohjapatoa aikaisemmin tehtyjen patojen väliin. Rakenne 

tehdään pystypuusta, vahvistus ja tiivistys kiviaineksella. Tarvittaessa penkkoja

 kivetään. 

19. 10-tien siirtoviemärin riskit Kankaistenjärvelle

- siirtoviemärin vuotoja ollut useita lähialueella

- aroille alueille pitäisi rakentaa varmuusaltaita, jotta jätevesi ei pääse järveen

- Pekka Honkala laatii seuraavaan kokoukseen luonnoksen kirjeestä vesilaitokselle ja

 Hämeen ELY- keskukselle  huolestamme siirtoviemärin toiminnasta

20. Muita asioita ei ollut.

21.  Seuraava kokous on 6.3. klo 17 Katteluksella, Sibeliuksenkatu 11 A 10

22. Puheenjohtaja kiitti hallitusta kokouksesta ja  päätti sen klo 20.

  

                        puheenjohtaja Rauno Kattelus   sihteeri Kirsti Parikka




